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 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 
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1/2024. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. január 17-ei, rendkívüli üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József korelnök, Babai János, Fehérdi Zsuzsanna, Kindl Attila, Rapcsák 

György, Sólyom Jöran bizottsági tagok 

Távol voltak:  Molnár István bizottsági tag 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Gyuga Mihály József korelnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 1 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait. Javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre, valamint kérte további 

napirendi pontok felvételét a bizottság két ülés közti anyagai közé. Az egyik, Babai János kérése, a Malomsori 

Óvoda udvarának bővítése, a másik, megkeresés történt ingatlan értékesítés kapcsán, a volt Borbála Center 

területének megvásárlása, valamint a Bizalom Egymás Iránt Társasház kérése, forgalom-korlátozás a Fürst S. 

utcában. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Gyuga Mihály József korelnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

1/2024. (I. 17.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

2024. január 17-ei, rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. évi munkaterve 

− A Malomsori Óvoda udvarának bővítése 

− A volt Borbála Center és az ahhoz tulajdon jogilag kapcsolódó ingatlanok Önkormányzat általi 

megvásárlása 

− A Bizalom Egymás Iránt Társasház Fürst Sándor utcai közúti forgalomkorlátozási kérelme 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést. Kiemelte, ami bizottságot érintő anyag, az a 

Volánbusz új szerződése, 6 M Ft a pályázat, valamint a Virágos Magyarország. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, mikor itt volt a zsűri, akkor még csak tematikus témakörben 

indult Oroszlány, de látszott, hogy érdemes elindulni településként is. Jó fényben tűnt fel a város, a Bánki D. 
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utcában és a Fürst S. utcában sétáltak végig a zsűrivel, elmondták, elégséges a szemetesek és padok száma. 

Jeleztek hibákat is kertészeti szempontból, de mindenről pozitívan nyilatkoztak. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József korelnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

2/2024. (I. 17.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 

a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, az első a 2022-ben megkezdett módosítás anyagait 

tartalmazza.  

Gyuga Mihály József korelnök kérdése az volt, a 10% megvan-e. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, igen, megvan. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, a Mindszenti utcánál nem tudtak elérni változásokat, a továbbiak 

mentek át.  

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a hivatal épülete a 3. rész. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, bántja az állami főépítész merev hozzáállása, hogy el lett 

Oroszlány utasítva. Oroszlány megörökölt a faluhoz tartozó területi adottságokat, a lakosságszám 

többszörösére nőtt, a használható területeket belakták, szűken vannak hasznosítható területekkel. Azt, hogy ne 

tudjanak belterületbe vonni még területeket, helyteleníti. 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az volt, azzal, hogy az önkormányzat kezéből egyre több intézkedési 

területet vonnak el, ez egyértelműen politikai akarat. Nem a helyi politika fogja ezt meghatározni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, bízik Oroszlány képviselő-testületében, hogy határozott 

szándékkal halad előre. Az önkormányzat csak magára számíthat. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

3/2024. (I. 17.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, célegyenesben van a Majki-gát 

átadása. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

4/2024. (I. 17.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, akkor jött létre a szervezet, amikor Európa normálisan működő 

országaiban egységes elbírálási rendhez igazodó forrásfelhasználás volt a cél. Ez komoly pénzzel fejlesztette 

a hulladékgazdálkodást. A politika is betette a lábát, ez nem az eredeti elképzelés problémája. A jelenlegi 

MOL-nak mi a köze Oroszlány hulladékudvarához, a beruházás akkor csuklott meg, amikor a politika betette 

a lábát. Készen voltak a tervek, utána sok évig nem lett semmi. Olyan dolgokat mondjanak, ami közel áll a 

valósághoz. Amikor létrejött a szervezet, kell ilyen, ami régiós szinten tud kezelni dolgokat. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, elfogadja ezeket és a politikai vitát lezárta. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

5/2024. (I. 17.) határozata 

„A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulás Társulási Megállapodásának módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

2. NAPIRENDI PONT: A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak 

tárgyalása 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. évi munkaterve 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a februári ülés időpontja egy héttel később lesz, mint ami a kiküldött 

munkatervben van. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József korelnök kérte, 

szavazzanak a módosított munkatervről. 

A bizottság a módosított munkatervet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

6/2024. (I. 17.) határozata 

a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadásáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. évi munkatervét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

A Malomsori Óvoda udvarának bővítése 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, ma délelőtt a Malomsori Óvoda udvarának bővítésével keresték 

meg az óvoda részéről. 

Babai János bizottsági tag elmondta, van ott egy kihasználatlan terület, az a lényege, hogy az óvodát a 

parkoló irányába kibővítenék, a jelenlegi kerítést 4-5 méterrel kijjebb vinnék. Volt még egy kérés, közterületre 

nyílik az óvoda, új ajtók vannak, azt szeretné az óvoda vezetősége, hogy egy kerítést oda is tegyenek. Három 

bejárat van, az óvodától 3 m távolsággal, teljes hosszal körbe szeretnék keríteni, és a bejáratokhoz egy-egy 

kaput szeretnének. Van ott egy kiépített parkoló is, egy világítás van, felvetette, tegyenek oda még 3 

villanypóznát, és mivel van meglévő parkoló, vannak játékok, egyre több a rongálás, kamerát is szeretnének 

felszerelni. 
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Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, volt kint személyesen, jogos, amit mondanak, van kerti eszköz 

tároló, fel van feszegetve az ajtaja, egy kamera elhelyezése indokolt lehet. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, meg kell nézni szakmailag. 

Gyuga Mihály József korelnök kivetítő segítségével ismertette az elképzelést. A tényleges területbővítés 20 

m x 30 m bővítés lenne a parkoló irányába 350-400 m2-rel, mivel durván háromszög alakú a bővítés. Elmondta, 

pár plusz parkolót is ki lehetne alakítani. Kérte az óvoda, hogy a régi kerítés helyett új kerítés legyen. A 

gyerekek kerékpároznak, arra rövid az udvar, bővíteni szeretnék.  

Kindl Attila bizottsági tag véleménye szerint támogatható. Elmondta, ott a helyrajzi számok mások. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, önkormányzati tulajdonú a terület, telekalakítás kell. Az 

önkormányzat megteheti, hogy lekerít egy darabot, de utána legalizálni kell, a telekhatárt ki kell igazítani. TrT-

t kell módosítani, kerítést lehet építeni. A telekalakítás hosszabb folyamat. Ideiglenes jellegű kerítés lehetne. 

Meg lehet bontani a területet, hogy külön játszóudvart lehessen kialakítani. Parkolók építését szakmailag tudja 

támogatni. Elől a kerítést meg lehet csinálni, járda is kéne a kerítésekhez. A közvilágítás és a többi is csak pénz 

kérdése. 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, a térfigyelő kamera a közterület-felügyeletre lenne-e bekötve. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az udvart figyelné, azt az óvodába kéne bekötni.  

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, miután hazamennek az óvodából, a riasztóval együtt kapcsol be a 

kamera, személyiségi jogokat nem sértene. Nem az óvodába lenne bekötve, hanem a közterület-felügyelőkhöz. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ha a gyerekeket figyeli a kamera, az élet-, és vagyonvédelem, az 

semmilyen jogot nem sért. Javasolta, a kamera a közterület-felügyelethez legyen bekötve. Elhangzott, az 

elkerített területen szét van dúlva a tároló, ha az elkerítetten is ez történik, akkor az elején lévő védvonalat meg 

kell-e valósítani. Az oldalsó bővítést tudja támogatni. 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint az biztonságérzet növelő lenne. Babai Jánossal megnézték 

a kerítés állapotát, van egy régi kerítésrész, ott a terméskövek rossz állapotban vannak, annak elbontása egy 

nap lenne. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, akkor az a terület másnak nem kell, csak az ovinak? 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, van itt egy homokozó, azt nem használják, néha látszik, 

motorokkal közlekednek arra. 

Bartalus László osztályvezető kérdése az volt, megkérdezték-e a lakókat. 

Babai János bizottsági tag elmondta, nem, de ha a lakók felzúdulnának azon, hogy az óvodát bővítik, nem 

fognak, örülni is fognak.  

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, ha a parkoló kap világítást, térkamerát, az a környék ezt csak 

megköszönheti. 

Rapcsák György bizottsági tag elmondta, riasztó most is van az óvodában, nem érti, miért van szükség az 

elülső kerítésre, nem látja értelmét. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a bejárat melletti részek szépen meg vannak művelve, ezt szeretnék 

megvédeni. 

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, nem csak a növények miatt, ott rengeteg hajléktalan is van. 

Babai János bizottsági tag elmondta, azért is indokolt, mert ott eldobálják az italos üvegeket. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag véleménye szerint a pszichés élmény miatt szeretnék, hogy építsenek oda 

kerítést. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, végig mennek a témákon, és külön megszavazzák. 

Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta, az intézmény vezetői ezzel az igénnyel jelentek meg, meg kell 

vizsgálni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, az óvoda udvar bővítése, 3-5 parkoló, kerítés, parkoló világítás, 

egy kamera oszlop, ami belátja a parkolót és az óvodát, ez jött be az óvoda részéről igényként a bizottság elé. 

Kérdése az volt, ezt így tudja-e a bizottság támogatni, hogy erről a későbbiek folyamán műszaki és költségterv 

készüljön. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

7/2024. (I. 17.) határozata 

a Malomsori Óvoda udvarának bővítéséről, és a körülötte lévő terület fejlesztéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

javasolja, hogy a 

• Malomsori Óvoda udvarának bővítése miatt létesítendő kerítés építésére, 

• a meglévő, érintett kerítésszakasz bontására 

• az udvar gazdasági bejárata mellett 5 parkolóhely kialakítására, 

• az Óvoda mellett lévő új parkolólemez közvilágítás fejlesztésére, 

• a parkolólemez és az óvoda udvarát is belátó térfigyelő kamerák kihelyezésére 

a későbbiek folyamán készüljön műszaki tartalom és költségterv. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

A volt Borbála Center és az ahhoz tulajdon jogilag kapcsolódó ingatlanok Önkormányzat általi megvásárlása 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, Székely Attila megkereste az önkormányzatot, felkínálja eladásra 

a városnak azt a területet, ami a volt Borbála Center volt, a vasút és az egység közötti, és az egység és a 

Kecskédi dűlőig lévő területet. Kivetítő segítségével ismertette a területet. Az ott lévő utat ki kéne szélesíteni, 

a Miskóréti útra ki lehetne kötni. A terület 18 hektár, a beépített terület 11 E m2. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, lehet-e az épületeket használni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, 60 % ki van adva.  

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, a vasút miatt meddig van védvonal. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az a terület nem esik bele.  

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, fontos része, jelen pillanatban a Balassi B. utcánál lehetővé válik 

egy fejlesztési lehetőség. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, van egy eladási szándék. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, azért mondta, hogy lássák, milyen potenciális lehetőségek vannak 

a város számára. Sajnálja, hogy úgy ment el 30 év, hogy a Miskóréti utca környékét feltárják, most itt van a 

lehetőség.  

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, ha valamikor ez az ügylet létrejön, és Oroszlányé lesz, lehet, akkor 

tudja támogatni, van benne lehetőség. Véleménye szerint ezt költségvetési és ajánlat szinten kell megnézni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, ha ennek a területnek a tovább gondolását támogatják, javasolják, 

hogy foglalkozzanak vele, készüljön egy értékbecslés.  

Baráth Domonkos települési képviselő elmondta, az interneten vannak fent a területre vonatkozó értékesítési 

ajánlatok. 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, milyen állapotban vannak az épületek. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, vannak jó állapotban lévő épületek. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, azon kívül, hogy ez a felvetés idekerült, értékes terület a város 

szempontjából, azon kívül, hogy a bizottság megállapítja, hogy a városnak foglalkozni kéne vele, nem kéne 

belemenni az épületek hasznosításába, meg kéne nézni, ezekből a területekből mi az, ami hasznosítható. Az 

ötlet jó, ennél beljebb nem célszerű tovább haladni. 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint ez a terület megér ennyit, hogy tárgyaljanak róla. Később, 

ha tovább megy az ügy, visszajöhet a bizottság elé. Kérte, aki elfogadja a tájékoztatót, és támogatja, hogy 

javasolja a bizottság, hogy készüljön erről értékbecslés, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

8/2024. (I. 17.) határozata 

a volt Borbála Center és az ahhoz tulajdonjogilag kapcsolódó ingatlanok Önkormányzat általi 

megvásárlásáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a volt Borbála Center és az ahhoz tulajdonjogilag kapcsolódó ingatlanokkal kapcsolatos tulajdonosi 

egyeztetésekről szóló tájékoztatót és a további tárgyalások előkészítése okán javasolja, hogy az érintett 
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ingatlanokra vonatkozóan a tulajdonosok nyújtsanak be az Önkormányzat felé ingatlanforgalmi szakértői 

értékbecslést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

A Bizalom Egymás Iránt Társasház Fürst Sándor utcai közúti forgalomkorlátozási kérelme 

Baráth Domonkos települési képviselő elmondta, a társasház a Fürst S. u 17. előtt forgalom lassítást szeretne.  

Bartalus László osztályvezető kérdése az volt, kiemelt gyalogátkelőt szeretnének-e. Van-e javaslat, hogy 

hova szeretnék pontosan. 

Baráth Domonkos települési képviselő elmondta, a bizottságra és a szakemberekre bízzák. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, el tudja fogadni, hogy az utcában egy harmadik gyalogátkelő 

legyen. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az intézménnyel szemben tartaná indokoltnak. 

Rapcsák György bizottsági tag javasolta, ne feltétlen abban gondolkodjanak, hogy egy épített legyen, lehetne 

műanyag lefúrt elemekkel is megcsinálni.  

Bartalus László osztályvezető hozzátette, plusz lámpa kihelyezése is kell. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, valóban gyorsan mennek. 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint a forgalom csillapító megoldás jobb, mint a 

forgalomkorlátozás. Kérte, aki támogatja a két meglévő gyalogátkelő mellé plusz egy forgalom csillapító 

gyalogátkelő kihelyezését a Fürst S. utcába, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

9/2024. (I. 17.) határozata 

a Bizalom Egymás Iránt Társasház Fürst Sándor utcai közúti forgalomkorlátozási kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja a két meglévő gyalogátkelő mellé plusz egy kiemelt forgalomcsillapító gyalogátkelő hely kijelölését 

a Fürst Sándor utcának a Városkapu – Gönczi Ferenc utca közötti szakaszán. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

3. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, kérték, hogy a Homoki dűlő kátyúzása történjen meg. A Tüzépsori 

garázsoknál az N soron középen nem égnek a lámpák. A Kubicza utcában szintén nem világít a sarki lámpa, a 

Vasút sornál. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, a Menta fitnesz és az autómosó részen nincs világítás a Táncsics M. u. 

vége felé. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a következő bizottsági ülés előtt bejárást kéne szervezni Babai 

János által felvetett Rákóczi F. u. mögötti parkolási anomáliák kérdéskörével, a kis városkapu mögötti 

parkolóval kapcsolatban. 

Bartalus László osztályvezető javasolta, a közterület-felügyeletet is meg kéne hívni a bejárásra. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József korelnök a bizottság ülését 17 óra 41 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József     

 korelnök   bizottság tagja 


